



國際佛光會青年總團部

Buddha's Light International Association Young Adult Division

3456 Glenmark Drive, Hacienda Heights, CA 91745, USA

Tel: +1 (626) 968-4675

Email: yad@blia.org

Fax: +1 (626) 968-1255

http://www.bliayad.org

佛光青年

(2017) BLIAYAD No. 001

February 10, 2017

(2017) 佛光世青字第 001

2017 年 2 月 10 日

BLIA Young Adult Division Memorandum

To:

1. Branch Temples of Fo Guang Shan
2. BLIA-YAD Subdivision Presidents & Leaders
3. BLIA-YAD Collegiate and High School Three Goods Societies

Re: BLIA-YAD "Consensus and Openness" 2017 International Buddha's Light Young Adult Executive Conference

Detail: The 2017 International Buddha's Light Young Adult Executive Conference will be held at Fo Guang Shan Hsi Lai Temple from July 11 to July 15, 2017, with check-in starts in the afternoon of July 10, and ends at 12:00 PM of July 11. This conference adopted the theme of "Consensus and Openness" as it aims to come to terms on an idea of Humanistic Buddhism throughout YAD members worldwide. We would like to welcome YAD executives around the world to join us. Please find the attached conference information. This conference will use online registration via Google Forms (<https://sites.google.com/a/blia.org/iblyaec2017/register>). Other links and additional information will be released in future announcement.

With Metta,

Ven. Hui Chuan
Chief Executive
BLIA Young Adult Division

國際佛光會青年總團部 (函)

受文者

1. 佛光山海內外各別分院
2. 國際佛光會青年總團部各青年總(分)團團長
3. 國際佛光會青年總團部大專院校暨高中職三好學社

主旨：2017『共識與開放』國際佛光青年幹部會議

說明：謹訂於 2017 年 7 月 11~15 日 (二~六，共五天四夜，7 月 10 日下午開始報到，7 月 11 日中午 12:00 前完成報到)，假佛光山西來寺舉行「2017『共識與開放』國際佛光青年幹部會議」，請鼓勵佛光青年踴躍參加。檢附「2017『共識與開放』國際佛光青年幹部會議」參加辦法。此次聯誼會將採用 Google Forms 線上報名 (<https://sites.google.com/a/blia.org/iblyaec2017/register>)，其餘相關連結及其他訊息，將於下次通啟中發出。

肅此 敬頌

名聲天曉

國際佛光會青年總團部
執行長 慧傳 合十



國際佛光會青年總團部

Buddha's Light International Association Young Adult Division

3456 Glenmark Drive, Hacienda Heights, CA 91745, USA

Tel: +1 (626) 968-4675

Email: yad@bli.org

Fax: +1 (626) 968-1255

http://www.bliayad.org

- I. Objective:
1. To strengthen the Buddhist faith of Buddha's Light Young Adults;
 2. To strengthen and to reach consensus on the understanding Humanistic Buddhism of Buddha's Light Young Adults;
 3. To broaden the horizon of Buddha's Light Young Adults;
 4. To enhance the interaction between Buddha's Light Young Adults;
 5. To promote Buddha's Light Young Adults' understanding of Harmonious Society.
- II. Organizer: BLIA - Young Adult Division
- III. Co-Organizer: BLIA-YAD Los Angeles Subdivision
- V. Assisting-Organizer: BLIA-YAD North American Subdivisions
- V. Date: July 11 to July 15, 2017, with check-in starts in the afternoon of July 10, and ends at 12:00 PM of July 11.
- VI. Venue: Fo Guang Shan Hsi Lai Temple in USA.
- VII. Eligibility:
Ex-Officio: President (or designated staff) of each BLIA-YAD subdivision.
Delegate: One staff of each BLIA-YAD subdivision. Buddha's Light Young Adults Executives around the world.
- VIII. Fees: USD\$50 per participants, USD\$100 per Monastic Advisor (not including airline ticket and all other travel expenses).
- IX. Registration Deadline: May 5, 2017. Starting from May 6, 2017, the registration fee will be increased to USD\$100.
- X. Contacts:
Fo Guang Shang Hsi Lai Temple
Ven. Zhi Xing zhixing@ibps.org
Vincent Liu iblyaec2017@bliayad.org
3456 Glenmark Dr., Hacienda Hts., CA 91745 USA
Tel: +1 (626) 961-9697
Fax: +1 (626) 369-1944
- 一、宗旨：
1. 提昇佛光青年對正信宗教的認識
2. 加強佛光青年對人間佛教的奉行
3. 擴大佛光青年的國際視野胸懷
4. 增進佛光青年的人我之間的互動
5. 倡導佛光青年對社會和諧的體認
- 二、主辦單位：國際佛光會青年總團部
- 三、承辦單位：國際佛光會青年總團部洛杉磯分團
- 四、協辦單位：國際佛光會青年總團部北美各分團
- 五、日期：2017年7月11日至7月15日，於7月10日下午開始報到，7月11日中午12:00前完成報到。
- 六、地點：佛光山西來寺
- 七、參加對象：
當然代表：佛光青年分團團長一名(或指定幹部代理)。
基本代表：各佛光青年分團優秀幹部一名。
- 八、參加費用：佛光青年團團員輔導法師每人美金\$50元；(往返機票及聯誼會期間之外的參訪旅遊費用請自理)。
- 九、報名日期：即日起至2017年5月5日；5月6日起及臨時報名者，需繳交參加費每人美金\$100元。
- 十、聯絡單位：
佛光山西來寺
知行法師 zhixing@ibps.org
劉憲章 iblyaec2017@bliayad.org
3456 Glenmark Dr., Hacienda Hts., CA 91745 USA
電話：+1 (626) 961-9697
傳真：+1 (626) 369-1944